



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong 香港新界青衣長康邨
Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20012

Jockey Club Coding for Community Project (C4C) – Mentorship Program
賽會編<社>人生計劃 - 師友同行

In order to develop the youth's computational thinking skills and increase their overall competitiveness through digital literacy, our school continues to join hands with Faculty of Education - The University of Hong Kong and Youth Global Network to pilot the Jockey Club Coding for Community Project in F3. The aim is to help students establish positive values and attitudes through ICT curriculum and the mentoring program.

In the program, 2 - 6 students are grouped to build an app in solving problems in the community with the help of the mentors' guidelines. The details of the program are as follows:

為培養學生的科技素養，以迎向未來數碼科技的社會，本校與「香港大學教育學院」連同「突破匯動青年」(下稱: 機構) 合作，中三同學會在本學年延續去年推行的電腦編碼(Coding)課程，以及師友同行的計劃，藉此提升學生科技能力，同時培養學生良好及正面的態度。

學生將以 2-6 人一組，在網上共同學習電腦科知識，並與「友師」共同創作在家隔離的解悶的活動，以達致共學共創的體驗。活動詳情如下：

Date / 日期	Time / 時間	Place / 地點	Content / 每節內容
3/10/2020 (六)	11:00am-11:30am	Zoom Meeting 視像會議	Team Building 關係建立
10/10/2020 (六)			Team Building 關係建立
17/10/2020 (六)			Fun Project 解悶共創坊
24/10/2020 (六)			Fun Project 解悶共創坊
7/11/2020 (六)			Fun Project 解悶共創坊
14/11/2020 (六)			Fun Project 解悶共創坊
28/11/2020 (六)	11:00am-12:00pm	Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(1983)中學	Fun Project 解悶共創坊
19/12/2020 (六)			Career Exploration & Celebration 生涯探索及慶祝

Remarks: There is video / photos taking for project recording and promotion. In doing so, the organization will protect the privacy rights of the participants strictly with the Privacy Ordinance. If you have any enquiries, please contact Ms Tam Wai Yee at 2497 7110 or Youth Global Network Mr. Ho at 9742 9965.

備註：計劃進行期間，機構希望能夠以多媒體的方式(攝影、錄像等)記錄活動過程，以作計劃記錄、培訓和項目宣傳之用，機構亦會嚴格按照《個人資料》(私隱)條例保護參加者在個人資料方面的私隱權，如有疑問，請致電 2497 7110 與譚惠儀老師或致電 9742 9965 機構負責人何先生聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
21st September, 2020 二零二零年九月二十一日

